
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 1. april 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Samrådsspørgsmål CZ
Mener økonomi- og erhvervsministeren, at VA-godkendelse sikrer, at en god-
kendt vandhane-model, ikke i en senere produktion, bliver produceret med
råvarer, som indeholder og afsmitter bly, cadmium, chrom og nikkel i borgernes
drikkevand?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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